

「2024 香港環境卓越大獎 (學校界別)」及「2024 最佳環境教育方案大獎」：
網上計劃簡介暨經驗分享會 (小學及中學)

Introductory Briefing cum Experience Sharing Webinar of
the “2024 Hong Kong Awards for Environmental Excellence (Schools Sector)”
and “2024 Best Green Education Initiative Award” (Primary and Secondary Schools)

日期 Date : 2024 年 10 月 29 日 (星期二) 29 October 2024 (Tuesday)

時間 Time : 4:00 p.m. – 5:00 p.m.

語言 Language : 粵語 Cantonese

流程 Rundown

時間 Time	內容 Content	講者 Speaker(s)
4:00 p.m. – 4:05 p.m.	「2024 香港環境卓越大獎 (學校界別)」 及「2024 最佳環境教育方案大獎」簡介 Brief introduction on the “2024 HKAEE (Schools Sector)” and “2024 Best Green Education Initiative Award”	世界自然基金會香港分會代表 Representative(s) from WWF-Hong Kong
4:05 p.m. – 4:45 p.m.	過往參與學校建立色校園及推行環境教育 的經驗分享 Experience sharing by past participating schools on establishing a green campus and promoting environmental education	八鄉中心小學代表 Representative(s) from Pat Heung Central Primary School 薈色園主辦可譽中學暨可譽小學 (中學部) 代表 Representative(s) from Ho Yu College and Primary School (Sponsored by Sik Sik Yuen) (Secondary Section)
4:45 p.m. – 5:00 p.m.	互動問答環節及獎項報名詳情 Interactive Q&A session and application details of the Awards	世界自然基金會香港分會代表 Representative(s) from WWF-Hong Kong

網上報名 Online Registration

若 貴校有意提名教職員參加活動，請於該場次**截止報名日期前**，經由教育局培訓行事曆系統 (小學及中學場次課程編號：[CDI020250887](#)) 網上報名。

If your school wishes to nominate staff members to join the activity, please submit an online application through EDB’s Training Calendar System (**Primary and Secondary Session Course Code: [CDI020250887](#)**) **on or before the Application Deadline of that session.**

如有任何查詢，請致電 2864-1472 或電郵 hkaee@wwf.org.hk 與世界自然基金會香港分會聯絡。
Should you have any enquiries, please contact WWF-Hong Kong at 2864-1472 or email at hkaee@wwf.org.hk.